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Utbildningsnämnden 

Revidering av Riktlinjer för skolval och skolbyte 

 

Förslag till beslut 

1. Utbildningsnämnden godkänner revideringen av Riktlinjer för skolval och skolbyte. 

 

Sammanfattning av ärendet 

Under 2022 beslutade Utbildningsnämnden om Riktlinjer för skolval och skolbyte. Detta är en 
mindre korrigering av riktlinjerna.  

 

Bakgrund 

Under 2022 beslutade Utbildningsnämnden om Riktlinjer för skolval och skolbyte. Detta är en 
mindre korrigering av riktlinjerna. Korrigeringarna berör valet till högstadiet samt 
urvalskriterierna för val till förskoleklass. 

 

Ekonomisk konsekvensanalys 

Beslutet har ingen ekonomisk konsekvens. 

 

Barnkonsekvensanalys 

Besluten påverkar barn. De skapar garanti för likvärdighet. 

 

Underlag för beslut 

Riktlinjer skolval och skolbyte Knivsta inför nämnd mars 2023 

 

Beslutet ska skickas till 

- Akten 

- Rektorer på fristående och kommunala skolor 

 

Tapio Liimatainen 

skolchef 
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Barnchecklista inför beslut 

 

1. Påverkar beslutet barn? 

 

Ja  Nej   

 

Skolval och skolbyte berör eleverna. 

 

 

2. Hur har barns bästa beaktats? 

Förändringarna garanterar likvärdighet. 

 

 

 

3. Beskriv eventuella intressekonflikter. 

 

– 

 

 

4. Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har så skett? 

 

Ja  Nej   

 

Inte aktuellt. Beslutet rör inte övergripande flerårig plan/flerårigt styrdokument  

 

Förändringarna är en mindre korrigering av ett tidigare beslutat dokument. 

 

Enligt FN är alla under 18 år 

att betrakta som barn 
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